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Etter forslag fra Espen Thommassen vedtok Rådet i 2011 å lage en kort rapport om hva man 

har behandlet. Rådet uttaler seg til saker som skal til behandling i BU, og synspunktene 

sendes respektive komiteer der dette er relevant. Noen saker kan gå direkte til BU. Rådet kan 

også ta opp saker på eget initiativ. Nedenstående er et utdrag av saker i 2012. 

 

1. I november 2011 uttalte Rådet seg til bydelens Handlingsplan for funksjonshemmede. 

I første møte i 2012 beklaget vi i en uttalelse at vi ikke ble trukket med i arbeidet 

tidligere, noe vi håper skjer ved senere utarbeidelser av slik plan. 

2. Etter henvendelse fra pårørende tok vi opp spørsmål om opplæringen av ansatte i en 

omsorgsbolig. Dette resulterte i positiv tilbakemelding. Rådet håper opplæring 

vektlegges i alle boliger for funksjonshemmede i bydelen. 

3. Rådet har tatt opp den uholdbare kvaliteten på enkelte bussholdeplasser i bydelen, 

eksemplifisert ved bussholdeplass Grensestien. Svar fra Miljøetaten var at 

oppgradering må avvente arbeid i sentrum. Rådet er skeptiske til at ikke noe skjer, og 

har påpekt risiko og ansvarsforhold knyttet til nevnte holdeplass, som særlig på 

vinteren er ubrukbar for funksjonshemmede, eldre og for personer med barnevogn. På 

siste møte i 2012 kom det informasjon om at arbeide med dette blir igangsatt i 2013. 

4. Rådet har uttalt seg til Områdeplanen for Hvervenbukta. 

5. Rådet har uttalt seg til prosedyren ved tildeling av frivillighetsmidler, hvor det kan 

synes som om ikke alle søknadsberettigede er informert om mulighetene. 

6. Rådet har uttalt seg til bygging av distriktsspsykiatrisk senter på Mortensrud, og også 

sendt saken over til det sentrale rådet i Oslo kommune. 

7. Europark har ønsket at også funksjonshemmede skal betale for parkering. Rådet har 

pekt på det meningsløse i dette, bl a ut fra praktiske problemer, og har sendt 

henvendelse over til det sentrale rådet i Oslo kommune. 

8. I forbindelse med oppnevning av representanter til Mangfoldsutvalget i bydelen har 

Rådet pekt på at også funksjonshemmede og etnisk norske burde være med i dette 

utvalget. Vi mener det er viktig at utvalget utvides slik vi foreslår, bl a for å bidra til 

integrering.  

9. Rådet uttalte seg til Oslo kommunes plan for idrett og friluftsliv 2013 – 16. Vi har pekt 

på at alle må ha anledning til å delta. 

10. Rådet har uttalt seg til reguleringsplanene for Grønnmo, bl a ved å peke på at 

kommunikasjon ved å forlenge T-banen kan gjøre området mer tilgjengelig for alle. 

11. Rådet har uttalt seg til utbyggingen av Follobanen, og har bl a pekt på at tverrslag 

under Grønliåsen ikke må resultere i skade på dette området. Videre at nåværende 

banetrase må vies oppmerksomhet, bl a mhp støy, hvis stor grad av godstrafikk skal gå 

på den gamle traseen. 

12. Rådet har vært opptatt av at universell utforming vektlegges, vi har reagert på 

utbyggeres ønsker om å fravike dette kravet. Rådet har pekt på at bevilling til utesteder 

må betinge at universell utforming ivaretas slik at også funksjonshemmede kan bruke 

stedene. 

13. Rådet har vært opptatt av rutetilbudet fra både Ruter og NSB, og har forsøkt å få 

endret ruteopplegget til beste for både funksjonshemmede, eldre og andre brukere. 

14. Rådet har levert en uttalelse til Oslo kommunes Boligbehovsplan for 2013 – 2016. 

15. På initiativ fra Leif Inge Sandvik tok Rådet opp ny inngangsrampe og toilettforhol på 

Broa aktivitetshus. Omsorgsbygg har lovet å ta seg av begge deler, noe vi er meget 

glade for. 


